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Abstract (en)
The front wall (20) of the box lid (13) is connected by thin material webs (43-45) to a front wall (39) of the collar (38) which is anchored in the box
part (12) whereby the webs are broken during initial opening of the lid. There are pref. three evenly spaced material webs along a free transversely
aligned collar edge (46). The shape and size of the inner flap (36) of the lid corresponds exactly to that of the indentation (48) in the front wall (39) of
the collar. The box is made from a one-piece blank. <IMAGE>

Abstract (de)
Klappschachtel für Zigaretten oder dergleichen mit Schachtelteil (12) und Deckel (13). Zur materialsparenden und erleichterten Fertigung von
Klappschachteln ist ein Kragen (38) einstückig über Materialstege (43, 44, 45) mit einem Hauptzuschnitt (33) für die Klappschachtel verbunden. Der
so entstehende Gesamtzuschnitt wird in üblicher Weise gefaltet, wobei die Materialstege (43, 44, 45) eine Verbindung des Deckels (10) mit dem
Schachtelteil (12) im Bereich der Deckel-Vorderwand (20) bewirken. Beim erstmaligen Öffnen der Klappschachtel werden die Materialstege (43, 44,
45) durchgerissen. <IMAGE>
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